

浙江深沟球轴承6201 6202 5203

产品名称	浙江深沟球轴承6201 6202 5203
公司名称	仙法轴承公司
价格	1.00/套
规格参数	品牌:SLG 型号:6202 类型:深沟球轴承
公司地址	中国 浙江 台州市 河北 浙江 福建 广东 云南 江苏 河南
联系电话	86 0 13599111511 13599111511

产品详情

品牌	SLG	型号	6202
类型	深沟球轴承	内径	15 (mm)
外径	32 (mm)	厚度	12 (mm)
密封防尘形式	2RZ ZZ	保持架及其材料	F1碳钢
载荷方向	向心	滚动体类型	球
滚动体列数	单列	滚道类型	深沟滚道
用途	通用	体积规格	小型 28 D 55
使用特性	高速	是否标准件	标准件
是否进口	非进口	样品或现货	现货

公司以人为本,以质量求生存,以信誉求发展,靠规模创效益,坚持 ” 以德固本,务实求新 ” 的完旨,企业规模不断扩大,公司下设轴承生产和销售经营部两个主体企业,现有固定资产2000万元,员工200人,其中高、中级职称技术人员260名,年产值3千万元。

公司专业生产深沟球轴承和圆锥滚子轴承。产品被广泛用于电机、机床、汽车、水泵、风机等行业。公司现有职工200多人,其中中高级工程技术人员150多人。企业被评为诚信企业、优秀企业、重合同守信用单位

公司 “ slg ” 轴承产品已销往全国各地,具有广阔市场前景。
公司将遵循 “ 忠诚、友善、勤奋、进取 ” 的精神,竭诚为

the company is people-oriented, strives for the survival by the quality, credibility and development, depends on the size and benefits, adhere to the "virtue consolidated cost, practical innovation" finish purport, the enterprise scale unceasingly expands, the company sets bearing production and sales the two subjects enterprises, the existing fixed assets is rmb 20 million and 200 employees, including high, intermediate title technical staff 260, annual output three thousand yuan. company is located in the beautiful scenery of rivers and lakes of taizhou, the largest zeguo. located in the national highway no.104, from taizhou jiaojiang harbour and airport only more than 10 kilometers, the

transportation is very convenient.

companies specializing in the production of deep groove ball bearings and tapered roller bearings. products are widely used in motor, machine tools, automotive, water pump, fan, etc. the company existing staff more than 200 people, including senior engineering and technical personnel more than 150 people. enterprise was rated as good faith enterprise, excellent enterprise, contract-observing trust-worthy unit

the company "slg" bearings products have been sold all over china, and has a broad market prospect.

the company will follow "loyalty, friendly, hard-working and enterprising spirit, wholeheartedly